
Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat 
Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottsága 

Ülés száma: 1/64-1/2013. 
 
 

J  E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült a bizottság 2013. január 22.-én  
15 00 órakor kezdődő nyilvános ülésén 

  
 

Helye:  XV. ker. Polgármesteri Hivatal C. épület Díszterem 
            Budapest, 1153 Bocskai u. 1-3. 
 
Jelen vannak: 5 fő bizottsági tag  Gyurkovics Miklós elnök 
      Bencsics Lászlóné elnök-helyettes 
      Németh Angéla tag 
      Tóth Imre tag  
 
Távolmaradását jelezte:    Pénzes Imréné tag 
  
 
Meghívottként jelen van: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető, Reiszné Naszádi Magdolna 
főosztályvezető, Herczeg István osztályvezető, Dr. Sólyom Olimpia főigazgató főorvos. 
 
Az ülésen jelen vannak továbbá a nevelési-oktatási és közművelődési intézmények vezetői. 
 
   Gyurkovics Miklós: Köszönti a jelenlévőket, megállapítja, hogy a 
bizottság 4 fő jelenlétével határozatképes, az ülést megnyitja.  Napirend előtt meginvitálja a 
jelenlévőket a Hubay Jenő Alapfokú Művészetoktatási Intézmény hangversenytermébe 18.30 
órakor kezdődő hangversenyre, amely a Magyar Kultúra Napja tiszteletére kerül 
megrendezésre. Ismerteti a meghívó szerinti napirendi javaslatot, határidőn túl érkezett anyag 
tárgyalására tesz javaslatot. Megállapítja, hogy az ismertetett napirendi javaslattal 
kapcsolatban kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs, szavazást kér az elfogadásáról.  
 
KKESB 1/2013. (I.22.) sz. határozat 
  
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, napirendjére 
veszi és megtárgyalja „az Önkormányzat tulajdonában álló gazdasági társaságok üzleti 
terveinek formai követelményeiről, valamit a társaságok vagyoni helyzetéről, ill. a féléves 
időarányos teljesítésre vonatkozó beszámoltatásáról” c.1/79-10/2013. sz. és „a kerületi 
óvodák nyári ügyeleti rendjéről” szóló 1/65-6/2013.  sz. előterjesztésben foglaltakat.  
(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
 
KKESB 2/2013. (I.22.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja  
az előterjesztett napirendi pontokat, és azok tárgyalási sorrendjét. 
(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
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1. Előterjesztés a járóbeteg-szakellátási feladat ellátásának folytatásáról (Ikt.sz: 
1/79-8/2013.  sz. anyag)  
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester     

              Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 
 
 
   Gyurkovics Miklós: Megadja a szót az előterjesztőnek. 
 
   Reiszné Naszádi Magdolna: A járóbeteg szakellátást az Állam átveszi, 
azonban az egészségügyi törvény módosítása lehetővé teszi, hogy erről a fenntartó akképpen 
döntsön, folytatja ezt a tevékenységet. Ennek megvannak a szabályai és lépései. A képviselő-
testületnek döntenie kell arról, hogy fenntartja-e a járóbeteg-szakellátást, és ezt február 15-éig 
az Egészségügyi Miniszter felé jelezni kell. Ha a képviselő-testület másként dönt, akkor 
automatikusan május 1-jével az állam átveszi a járóbeteg ellátást, és ebben az esetben április 
30-áig szerződést kell kötni. Az előterjesztő úgy gondolja, hogy a lakosság érdekében fenn 
kell tartani a járóbeteg szakellátást, többek között azért is, mert a járóbeteg szakrendelő fogja 
össze az alapellátást is, ami az önkormányzatnak alapvető feladata. Az Egészségügyi 
Intézménynek kb.  1,2 milliárdos a költségvetése, az önkormányzat ehhez 220-230 millió 
forintot tesz, amelyre a fedezet megvan, tehát nem akadálya ez sem annak, hogy a szakellátást 
a kerület tovább folytassa. A betegek érdeke ezt el is várja, meg is kívánja.  
 
   Gyurkovics Miklós: Megállapítja, hogy a napirenddel kapcsolatban 
kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Ismerteti a határozati javaslatot, kéri a bizottság 
szavazatát. 
 
 
KKESB 3/2013. (I.22.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a járóbeteg-
szakellátási feladat ellátásának folytatásáról” szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra és 
elfogadásra javasol a képviselő-testület részére.  
Felelős:   polgármester 
Határidő: 2013. január 30., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 

 
 

2. Előterjesztés a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit 
Korlátolt Felelősségű Társaság Felügyelő Bizottsága elnökének megválasztásáról 
és Alapító Okirata módosításáról (Ikt.sz: 1/79-11/2013.  sz. anyag)  
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester   
            Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 
 
   Gyurkovics Miklós: Megadja a szót az előterjesztőnek. 
 
   Dr. Sárosi Magdolna: Sajnos a Felügyelő Bizottság tekintetében nem 
tudja kiegészíteni az előterjesztést, mert még nem kapta meg a szükséges adatokat. A 
Felügyelő Bizottság korábbi elnöke Tóth Judit összeférhetetlenség miatt lemondott, ezért az 
új elnök személyéről dönteni kell. Egyebekben pedig az indokolja az alapító okirat 
módosítását, hogy a közhasznú jogállásról szóló törvény a közhasznú társaságok esetében 
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bizonyos kötelezően beépítendő törvényi szövegeket ír elő az alapító okiratok tekintetében. 
Ezért az önkormányzat három közhasznúnak minősülő társaságánál az alapító okiratokat 
módosítani kell. Kéri a bizottság tagjait, hogy az elmondottak ismeretében foglaljanak állást 
az előterjesztésről.  
 
   Gyurkovics Miklós: Megállapítja, hogy a napirenddel kapcsolatban 
kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Ismerteti a határozati javaslatot, kéri a bizottság 
szavazatát. 
 
  
KKESB 4/2013. (I.22.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a XV. Média 
Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
Felügyelő Bizottsága elnökének megválasztásáról és Alapító Okirata módosításáról” szóló 
előterjesztést, melyet megtárgyalásra javasol a képviselő-testület részére.  
Felelős:    polgármester 
Határidő: 2013. január 30., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 

 
 
 

3. Előterjesztés az Önkormányzat tulajdonában álló gazdasági társaságok üzleti 
terveinek formai követelményeiről, valamit a társaságok vagyoni helyzetéről, ill. 
a féléves időarányos teljesítésre vonatkozó beszámoltatásáról (Ikt.sz: 1/79-
10/2013.  sz. anyag)  
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester   
            Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 
 
   Gyurkovics Miklós: Megadja a szót az előterjesztőnek. 
 
   Dr. Sárosi Magdolna: A képviselő-testület korábban úgy döntött, 
célszerű volna, ha a gazdasági társaságok rendszeresen beszámolnának tevékenységükről. 
Célszerűnek látszik a féléves tájékoztatás, mert azt jól át lehet tekinteni. Tehát, az 
előterjesztés arra tesz javaslatot, hogy minden gazdasági társaság félévente készítse el 
tevékenységéről szóló beszámolóját. Az előterjesztés másik része pedig arról szól, hogy 
célszerűnek mutatkozott a könyvvizsgálók és a belső ellenőrzés munkatársainak véleménye 
alapján, hogy az üzleti tervek ne a gazdasági társaságok ötletei alapján legyenek összeállítva 
az egyes pontok tekintetében, hanem valamiféle egységes szerkezetben legyenek 
megfogalmazva. A tervezetet, amely az üzleti terv vázlata, megvitatták a társaságok 
vezetőjével, könyvvizsgálókkal és a PJB elnökével. Tehát, megállapodás alapján alakult ki a 
mintegy egyoldalnyi követelményrendszer.  
 
   Gyurkovics Miklós: Megállapítja, hogy a napirenddel kapcsolatban 
kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Ismerteti a határozati javaslatot, kéri a bizottság 
szavazatát. 
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KKESB 5/2013. (I.22.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „az 
Önkormányzat tulajdonában álló gazdasági társaságok üzleti terveinek formai 
követelményeiről, valamit a társaságok vagyoni helyzetéről, ill. a féléves időarányos 
teljesítésre vonatkozó beszámoltatásáról” szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra javasol 
a képviselő-testület részére.  
Felelős:    polgármester 
Határidő: 2013. január 30., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 

 
 
 

4. Előterjesztés a Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal kötendő használati és 
az intézmények részére biztosított iskolatej szállítási szerződésekről (Ikt.sz: 1/79-
15/2013.  sz. anyag)  
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester     

              Herczeg István osztályvezető     
 
   Gyurkovics Miklós: Megadja a szót az előterjesztőnek. 
 
   Herczeg István: Két nagyon fontos témát kell a képviselő-testületnek 
megtárgyalni és arról döntést hoznia. 2012. decemberében aláírásra került az önkormányzat 
képviselője és a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ képviselője között, az a szerződés, 
amelyben az ingó és ingatlan vagyon elemeket 2013. január 1-jével átadták használatra. Erről 
el kell készíteni a használati szerződést is, és a testületnek kell döntenie ez ügyben. Az 
előterjesztés első pontja ezt taglalja. Korrekcióként elmondja, hogy a szerződésben a 
„szerződés tárgya” fejezetben, a 7. pontban a tárgy évet kell beírni. Az előterjesztés másik 
része az iskolatej szállításával kapcsolatos. Az elmúlt 10 évben az önkormányzat a 
köznevelési intézmények számára iskolatejet biztosított, elsősorban saját forrás terhére, 
másodsorban állami támogatáshoz lehetett hozzá jutni, amely nagyjából az összköltség 20%-
át tette ki. Tehát erre a célra 10 millió forintot fordított az elmúlt évben az önkormányzat és 2 
millió forintot pályázat útján kapott. 2012. december 28-án megjelent a Magyar Közlönyben 
egy VM rendelet, mely szerint január 1-jétől az iskolatej programot a fenntartónak kell 
ellátnia. Az önkormányzat úgy döntött, hogy a szerződést nem mondja fel január 1-jétől, de 
mint közbeszerzéses szerződést is csak 90 napos határidővel lehet felmondani. A szerződés 
április végéig él, vagyis újabb támogatás nem igényelhető. Az önkormányzat a május és 
június hónapot felvállalná, ami az iskolatej finanszírozását illeti. A tankerülettel történt 
egyeztetést követően ígéretet kaptak arra, hogy ennek költségét rendezni fogja a Klebelsberg 
Intézményfenntartó Központ és szeptember elsejétől már ők látják el a feladatot.  
 
 
   Gyurkovics Miklós: Kéri a kérdéseket. 
 
   Németh Angéla: Szeretné megkérdezni, hogy a Tyukász Tamás 
tankerületi igazgató meglátogatja majd valamikor a bizottság ülését, hogy bemutatkozzon?  
 
   Gyurkovics Miklós: Tyukász Tamás tankerületi igazgató a december 
14-ei képviselő-testületi ülésen már bemutatkozott.  
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   Herczeg István: Minden bizottsági ülésre meghívót fognak neki 
küldeni, ennek nincs semmi akadálya.  
 
   Gyurkovics Miklós: Kéri a hozzászólásokat.  
 

Tóth Imre: A használati szerződés mellékletében fel van sorolva, ami 
marad. Lehetne arról is listát kapni, mi az amit átadtak?   

 
Gyurkovics Miklós: További hozzászólás hiányában a vitát lezárja, 

megadja a szót válaszadásra. 
 
Herczeg István: Természetesen lehet, de ez már benne van a  december 

15-ei megállapodásban, a 7. sz. melléklet részletesen tartalmazza.  
 
   Gyurkovics Miklós: Ismerteti a határozati javaslatot, kéri a bizottság 
szavazatát. 
 
KKESB 6/2013. (I.22.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a Klebelsberg 
Intézményfenntartó Központtal kötendő használati és az intézmények részére biztosított 
iskolatej szállítási szerződésekről” szóló előterjesztést, melyet nem javasol megtárgyalásra 
és elfogadásra a képviselő-testület részére.  
Felelős:    polgármester 
Határidő: 2013. január 30., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 2 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2  tartózkodás) 

 
 

5. Előterjesztés a Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság 
2013. I. féléves munkatervéről (Ikt.sz: 1/65-1/2013.  sz. anyag)  
Előterjesztő, előadó: Gyurkovics Miklós elnök 
             Herczeg István osztályvezető     

 
 
   Gyurkovics Miklós: A 2013. évi munkaterv a képviselő-testület 
ülésére tervezett napirendek és a Intézményfelügyeleti és Humán Főosztály javaslata alapján 
készült el. Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Ismerteti a határozati 
javaslatot, kéri a bizottság szavazatát.  
  
KKESB 7/2013. (I.22.) sz. határozat 
  
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta és elfogadja 
a 2013. I. félévi munkatervét.  

Felelős:    polgármester 
Határidő: 2013. január 22. 
(Jogszabályi hivatkozás: 28/2012. (VII.2.) ök. rendelet 69. § (1) bek.) 
(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
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6. Előterjesztés a Csokonai Művelődési Központ hétéves továbbképzési tervének 
módosításáról (Ikt.sz: 1/65-2/2013.  sz. anyag)  
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
            Herczeg István osztályvezető     

 
 
   Gyurkovics Miklós: Megadja a szót az előterjesztőnek. 
 
   Herczeg István: A Csokonai Művelődési Központ igazgatója levélben 
fordult a fenntartóhoz, melyben előadta, hogy a hétéves továbbképzési tervet átvizsgálta, és 
módosította. A módosítást azzal indokolta, hogy 2012-ben külső forrást az intézmény nem 
tudott igénybe venni, a szakemberek saját költségükön nem tudnak tanulni, és így a 
továbbképzési tervek nem teljesültek. Ezek megvalósítását 2013-ra ütemezte az 
intézményvezető. Az ök. rendelet értelmében a KKES Bizottság hagyja jóvá a hétéves 
továbbképzési terv módosítását minden év február 15-éig. A 2012-ben tervezett 
továbbképzések nem valósultak meg, ezért az intézmény vezetője 2013-ban a fenntartótól kéri 
a Csokonai Művelődési Központ részére a költségvetési fedezet biztosítását. Kéri a 
bizottságot, fogadja el az előterjesztésben foglaltakat.  
 
   Gyurkovics Miklós: Kérdés hiányában kéri a hozzászólásokat. 
Megadja a szót a Csokonai Művelődési Központ vezetőjének.  
 
   Tóth Lajos: Kiegészítésül elmondja, hogy költségvetési forrást már jó 
ideje nem kapnak, így nem nagyon vannak már képzések sem. Szép lassan a folyamat leáll. A 
mellékletekben látható tanfolyamokat szeretnék megvalósítani, amennyiben erre az 
önkormányzat biztosít számukra lehetőséget. 
 
   Tóth Imre: Az előterjesztésben is szerepel, hogy a Csokonai 
Művelődési Központ kéri a fenntartót, hogy a továbbképzésekhez szükséges forrást biztosítsa.  
A határozati javaslatot kéri azzal kiegészíteni, hogy a bizottság felkéri a polgármestert, hogy a 
2013. évi költségvetésben a képzéshez szükséges forrást terveztesse be.  
 
   Herczeg István: A pedagógusok is küzdenek ezzel a problémával, 
hogy kevesebb a forrás, mint amennyi a képzési szükséglet a pedagógusok részéről. Az 
önkormányzat részéről a forrás oldalt nem tudja megítélni. A Csokonai Művelődési Központ 
részt vett a költségvetési egyeztetésen. Amennyire látta a helyzetet, az elképzelések messze 
állnak egymástól, de az egyeztetések még továbbra is tartanak. 
 

Gyurkovics Miklós:  A nagyságrendről kaphatnának tájékoztatást? 
 

Herczeg István: Egy képzés nagyjából 50-150 ezer forint. 
 

Tóth Lajos: Nem a pénz, hanem a jogosítvány hiányzik, hogy a 
költségvetésből erre a célra is használhassanak fel összeget.  
 

Tóth Imre:  A 2013. évi költségvetésben, a CSMK költségvetésén belül 
kellene felcímkézni erre a célra összeget. Kéri, hogy az általa ismertetett javaslatról szavazzon 
a bizottság. 
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   Bencsics Lászlóné: A Csokonai Művelődési Központ költségvetésén 
belül legyen erre a célra elkülönítve összeg, és ne külön, a CSMK számára meghatározott 
költségvetési összegen kívül.  
 
   Gyurkovics Miklós: Kéri az igazgató urat, mondja el, hogy az elmúlt 
években miért nem valósulhatott meg ez a továbbképzési terv? Mert nem volt külön soron 
meghatározva a költségvetésben erre a célra összeg?  
 

Tóth Lajos: A kérdésre a válasz: igen is, meg nem is. A Parlamentben 
megszavazott törvényrész volt, amely szabályozta az oktatásban, közművelődésben és a 
közgyűjteményeknél dolgozók továbbképzési kötelezettségeit és erre állami forrás volt. 
Ezután jöttek a szűk esztendők, végül nem maradt hozzá hivatalos forrás. Az elmúlt években 
is annyi pénzük mindig volt, hogy a továbbképzésekre költsenek, de nem tették, mert a pénz 
nem erre a célra volt elkülönítve . Tehát, erre a célra külön forrást kell biztosítani.  
 
   Gyurkovics Miklós: A vitában elhangzottaknak megfelelően ismerteti 
a határozati javaslatokat, kéri a bizottság szavazatát.  
 
KKESB 8/2013. (I.22.) sz. határozat 
  
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság felkéri a polgármestert, 
gondoskodjék arról, hogy a Csokonai Művelődési Központ költségvetésében külön soron 
kerüljön betervezésre a közművelődési szakemberek továbbképzéshez szükséges összeg. 
Felelős:    polgármester 
Határidő: a 2013. évi költségvetés elfogadása 
(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
 
KKESB 9/2013. (I.22.) sz. határozat 
  
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság a 8/2013. (I.22.) sz. 
határozatának figyelembe vételével úgy dönt, jóváhagyja a Csokonai Művelődési Központ 
hétéves továbbképzési tervének módosítását az 1/65-2/2013. sz. előterjesztés 3. sz. melléklet 
szerinti tartalommal.  
Felelős:    polgármester 
Határidő: a CSMK értesítésére: 2013. február 11. 
(Jogszabályi hivatkozás: 10/2003. (IV.1.) ök. rendelet 10. § (1) bekezdés és a (2) bekezdés 
k) és m) pontja)  
(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
 
 
7. Előterjesztés a kerületi óvodák nyári ügyeleti rendjéről (Ikt.sz: 1/65-6/2013.  sz. 

anyag)  
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
            Herczeg István osztályvezető     

 
 
   Gyurkovics Miklós: Megadja a szót az előterjesztőnek. 
 
   Herczeg István: A 2011. évi CXC. törvény a nemzeti köznevelésről 
83. § (2) b) pontjában foglaltaknak megfelelően a fenntartó dönt az óvoda heti és éves 
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nyitvatartási idejének meghatározásáról. Minden év február 15-éig tájékoztatni kell a szülőket 
a nyári óvodai nyitva tartásról. Sok panasz szokott érkezni a nyári óvodai nyitva tartásról, ez 
hol jogos, hol nem. A problémákat igyekeznek orvosolni, de az óvodapedagógusoknak is ki 
kell adni a nyári szabadságot. Tudni kell, hogy az óvodapedagógusoknak is sok a szabadsága, 
amit ki kell adni. A szabadságok kiadását vagy bezárással, vagy részleges bezárással lehet 
megoldani. A kerületben működik a rendszer, mely szerint a közelben lévő óvodába mehetnek 
a gyermekek nyáron.  
 
   Gyurkovics Miklós: Kérdés hiányában kéri a hozzászólásokat. 
 

Hajas Lászlóné (Molnár Viktor Óvoda vezetője):A kerületben sok 
óvoda van. Minden gyermek óvodába járása lehetséges akkor is, ha a szülő dolgozik. Nyáron 
el kell fogadni, hogy összevont csoportok működnek, és a gyermekkel nem tud a megszokott 
óvónő foglalkozni. Az ellátás folyamatos, túlzott igény a szülők részéről, hogy minden óvoda 
legyen nyitva nyáron is.  
 
   Gyurkovics Miklós: A szülői igény és az önkormányzat lehetőségei 
nem mindig találkoznak, mert technikai szempontból és gazdaságosság tekintetében sem lehet 
kivételezni, hogy minden gyerek nyáron is ugyanahhoz az óvónőhöz, ugyanabba az óvodába 
járjon. Ezt el kell fogadni.  További hozzászólás hiányában a vitát lezárja. Ismerteti a 
határozati javaslatot, kéri a bizottság szavazatát.  
    
KKESB 10/2013. (I.22.) sz. határozat 
  
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy  
 

az I. csoportban 2013. június 17-étől 2013. július 19-éig zárva tartanak az alábbi óvodák:  
 
 

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Ákombákom Óvoda Patyolat Tagóvoda 
(1155 Budapest, Patyolat u. 5-7.) 

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Hartyán-Árendás Összevont Óvoda (1157 
Budapest, Hartyán köz 3.) 

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Micimackó Óvoda (1156 Budapest, 
Kontyfa u. 1.) 

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Mosolykert Óvoda (1157 Budapest, 
Kavicsos köz 6.) 

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Napsugár Összevont Óvoda (1156 
Budapest, Nádastó park 2.) 

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat  Palotai Vadvirág Óvoda Mézes Tagóvoda 
(1155 Budapest, Wesselényi u. 29.) 

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Pestújhelyi  Bújócska Tagóvoda (1158 
Budapest, Őrjárat u. 9.) 

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Rákospalotai Hetedhét Óvoda Bocskai 
Tagóvoda (1153 Budapest, Bocskai u. 65.) 

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Rákospalotai Kertvárosi Összevont Óvoda 
Régi Fóti úti Tagóvoda (1152 Budapest, régi Fóti út 14.) 

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Rákospalotai Kertvárosi Összevont Óvoda 
Vácrátót téri Tagóvoda (1151 Budapest, Vácrátót tér 4-12.) 
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A II. csoportban 2013. július 22-étől augusztus 23-áig zárva tartanak az alábbi óvodák:  
 

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Ákombákom Óvoda (1155 Budapest, Tóth 
István u. 98.)  

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Hartyán-Árendás Összevont Óvoda 
Árendás Tagóvoda (1157 Budapest, Árendás köz 4.)  

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Molnár Viktor Óvoda (1158 Budapest, 
Molnár Viktor utca 94-96.) 

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Mosolykert Óvoda Páskom Tagóvoda 
(1157 Budapest, Páskom park 37.)  

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Mozdonyvezető Óvoda (1155 Budapest, 
Mozdonyvezető u. 3-5.)  

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Napsugár Összevont Óvoda Napsugár 1. 
Tagóvoda (1156 Budapest, Nádastó park 1.)  

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Palotai Vadvirág Óvoda (1154 Budapest, 
Aulich L. u. 46-62.)  

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Rákospalotai Hetedhét Óvoda (1154 
Budapest, Klapka u. 27.)  

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Rákospalotai Kertvárosi Összevont Óvoda 
(1151 Budapest, Szövőgyár u. 24.)  

• Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Pestújhelyi Óvoda (1158 Budapest, József 
A. u. 59-61.)  

 

Felelős:    polgármester 
Határidő: 2013. február 15. (szülők értesítésére) 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CXC. törvény 83. § (2) b) pont, 20/2012. (VIII.31.) 
EMMI rendelet, 27/2011. (V.31.) önkormányzati rendelet 7. sz. melléklet 1.9. pont) 
(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
 
 
Egyebek 

 
   Gyurkovics Miklós: Megállapítja, hogy közérdekű bejelentés, 
észrevétel, hozzászólás nincs.  Megköszöni a bizottság munkáját, a jelenlévőknek a részvételt, 
az ülést bezárja.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 

            Gyurkovics Miklós 
    elnök 

 
 
 
A jegyzőkönyvet készítette: 
 
 
 
Paulusz Katalin 
bizottsági titkár 
 


